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پیشنهاد ۱۴۱ 
میلیارد تومانی 
سلتیک به قایدی

الهامی: قلعه نویی 
در مربیگری یک 

برند است

برد ارزشمند 
ایران مقابل 

عربستان

مس -  سپاهان 
 بازی 

6 امتیازی

2373 لیگ برترهندبالقائم شهرلژیونرها
w w w . k h a b a r v a r z e s h i . c o m

بیسـت وپنجم سـال  ـ    ۱۴00 بهمـن   2   شـنبه 
تومـان  5000 ـ   8صفحـه  ـ    7056 شـماره 

18:00
فولادپرسپولیس

ایراندوست:  مقابل چین هم 
دروازه مان  بسته  می ماند

هند 0- ایران 0
اولین حضور،  اولین کلین شیت، اولین امتیاز

خط خورده های احتمالی تیم ملی

غیبت 3 ستاره بزرگ در لیست جدید  به  من گفتند
  از  استقلال  بازیکن 
دعوت  نکن

اسکوچیچ: از اینکه به من 
می گویند »دلال« گلایه دارم

تمام بازیکنان به دلایل 
»فنی«  دعوت 

می شوند یا نمی شوند

سرمربی تیم ملی جواب کاپیتان 
استقلال را داد

وحید امیری: کی روش پرسپولیسی ها را از دست داد

 پایم را روی پــای قایدی
گذاشتم ولی او بزرگنمایی کرد

منوچهر هادی: پژمان جمشیدی جزو ۱0 بازیکن موفق سینمای ایران است 

از همه استقلالی هایی که محترمانه 
دبل یا انتقـام؟اعتراض کردند، معذرت می خواهم 

 در مورد  استعفـا
هیچ حرفــی  نـدارم  !

گل محمدی: مشکل ما پول نیست، بی توجهی است 

 کریمی: امیری 

تا ۴0 سالگی بازی می کند 

کی روش تعمداً 
 

با برانکو درگیر 

می شـد 

 خدا  را  شکــر
  از   استقلالی ها   کرونا  

نگرفتــم

روشن: بهانه اسکوچیچ جور شد

کرونا  ندارم،  تمام 
تست هایم  منفی  شد

 آزادی: احتمال
جدایی ام زیاد است

 شانس  بازی 
 مجید  حسیــنی   در 
تیم ملی  زیاد  شد

جشن صعود تیم ملی بدون استقلالی ها 

جریمه  شدن  استقلال  به 
خاطر کرونا  خنده دار  است 

 نامجومطلق: زمان مناسبی در مورد
حرف زدن از دعوت نشدن استقلالی ها نبود

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقي

در مورد وریا حق با اسكوچیچ است
بعـد از جـواد زرينچـه كـه بهتريـن دفـاع راسـت تمـام سـال هاي اخير 
فوتبـال ايـران بـود، بازيكني بهتر از وريا غفوري در اين پسـت نداشـتيم. 
نگارنـده معتقـدم وريـا حتـي از رامين رضاييـان هم حداقـل در مقطعي 
بهتـر بـود امـا بـه هر حال كـي روش بـراي جام جهانـي  روسـيه رامين را 
بـه وريـا ترجيح داد. همان طور كه تشـخيص داد سـيدجلال را در دوران 

اوج به روسيه نبرد. 
در آن مقطـع نوشـتيم كـه بايـد بـه سـرمربي تيم ملي حـق داد و 
امـروز هـم در مـورد وريا حق را به اسـكوچيچ مي دهيم چـون كاپيتان 
خـوب اسـتقلال كـه انصافاً از نظر فنـي بازيكن توانايي اسـت، از دوران 
اوج دور شـده و هميـن امسـال به دليـل مصدوميت تقريبـاً جاي خود 
را در تركيب اصلي اسـتقلال به يامگا داده كه اين فرانسـوي هم خوب 

كار كرده و مجيدي از او راضي است. 
اگـر وريـا 4 سـال قبل مي گفت دليل دعوت نشـدن مـن به تيم 
ملي فني نيسـت، شـايد مي شـد بـه او حـق داد اما در شـرايط فعلي 
و بـا آن مصدوميـت كهنه واقعاً غفوري در جام جهاني  كارايي نخواهد 
داشـت و بايد به سـرمربي تيم ملي حق داد كه دنبال نفرات جوان تر 
باشـد. وريـا چند سـال قبل بـا فاصله بهترين دفاع راسـت ايـران بود 
امـا در شـرايط فعلـي او حتـي در اسـتقلال هـم گاهـي خـوب كار 

نمي كند. 
هـواداران قديمي تـر اسـتقلال خـوب بـه خاطـر دارنـد كـه امثـال 
شـاهين بيانـي و جـواد زرينچه كه دفاع راسـت بودند، در سـال هاي آخر 
بازيگـري به پسـت دفـاع آخر رفتنـد چون پسـت دفاع راسـت دوندگي 
بيشـتري مي خواهـد. وريـا هـم بـا اينكه يك بازيكن سـطح بالاسـت اما 
كم كـم به سـن بازنشسـتگي نزديك مي شـود و ايـن واقعيتـي غيرقابل 
انـكار اسـت. پـس بايد به اسـكوچيچ حـق داد كه براي جـام جهاني  قطر 

به فكر دفاع راست جوان تري باشد. 

آزادي : احتمال جدايي ام زياد است 
 كرونا ندارم، تمام

تست هایم منفي شد
يكي از نفراتي كه در ابتداي فصل به استقلال 
آمد، محمدرضا آزادي بود. مهاجم جوان آبي ها 
اما نتوانست خيلي فرصت بازي براي اين تيم 
را پيدا كند و حالا در آستانه جدايي از استقلال 
قرار گرفته اســت. همچنيــن طي روزهاي 
گذشته و بعد از ابتلاي تعداد زيادي از اعضاي 
تيم استقلال به كرونا، شايعه شد آزادي هم 
يكي از كرونايي هاي اين تيم است. از همين رو 
با اين بازيكن جوان و آينده دار تماس گرفتيم 

كه صحبت هاي او را در ادامه مي خوانيد. 
  شــایعه شــد تو هم جزو 

كرونایي هاي استقلال هستي. 
این موضوع صحت دارد؟

نه اين موضوع شايعه بود و 
من اصلًا كرونا ندارم. هم به 
همــراه تيم و هم خودم به 

صورت شخصي تست دادم 
كه جواب آن منفي بود و مشكلي 

ندارم. اتفاقاً چون سرما خورده بودم دو، 
ســه روزي به تمرين نرفتــم. البته برخي 
اين طور حاشيه سازي كردند كه چون چند 

روز به خاطر سرماخوردگي در تمرين حاضر 
نمي شــدم، پس حتماً كرونــا گرفتم كه 

اين طور نبود. 
  صحبت هایي مطرح شده مبني  بر اینكه 
نیم فصل دوم از استقلال جدا مي شوي. در 

این خصوص چه نظري داري؟
هنوز چيزي معلوم نيســت و طي چند روز 
آينده اين بحث مشخص مي شود؛ هرچند 
فكر نمي كنم در ليســت خروج باشــم اما 
وضعيتم معلوم نيست اما در آينده نزديك 
مشــخص مي شــود. احتمال 
جدايي من از استقلال وجود 
دارد و دوست دارم به تيمي 
بروم كه بتوانــم خودم را 
نشــان بدهم و فرصت 

بازي كردن پيدا كنم. 
  با این شرایط، از انتخاب 
استقلال كه پشیمان نشدي. 
به گذشته برگردیم باز هم استقلال 

را انتخاب مي كني؟
واقعيت اين است كه استقلال را خيلي دوست 

دارم و اگر صدبار هم به عقب برگرديم، باز هم 
به اســتقلال مي آيم و پشــيمان نيستم اما 
ناراحتم. در هر صورت چيزي كه فكر مي كردم 
و توقع داشــتم برايم اتفاق نيفتاد. از اروپا به 
عشق استقلال آمدم تا در اين تيم بازي كنم 
اما شايد اگر فرصت هايي كه به برخي بازيكنان 
داده شد به من داده مي شد، بهتر مي توانستم 
جواب بدهم. من به خودم ايمان دارم و اگر به 
من اعتماد مي شــد، مي توانستم جواب اين 
اعتماد را بدهم اما به من اعتماد نشد ولی اينكه 

چــرا اين اتفاق افتاد را واقعاً نمي دانم. اين در 
حالي اســت كه من اولين خريد استقلال در 
خط حمله براي فصل جاري بودم و بعد از آن 
اگر به من اعتقاد داشتند 6، 7 مهاجم ديگر را 
نمي خريدند اما بالاخره فوتبال است و براي 
همه بــالا و پاييــن دارد و از اين اتفاقات رخ 

مي دهد. 
  چه زماني تكلیفت براي آینده مشخص 

خواهد شد؟
در هر صورت تا ســه، چهــار روز آينده فكر 

مي كنم تكليفم مشخص 
شود. چند پيشنهاد ليگ 

برتــري دارم ولــي هنــوز 
تصميمي نگرفتم. 

  از پرسپولیس كه پیشنهادي 
نداري؟

خير، اگر از اســتقلال جدا شــوم به 
پرسپوليس فكر نمي كنم. البته از چند تيم 

ليــگ برتــري پيشــنهادهايي دارم اما 
پرسپوليس در بين آنها نيست. 

 به عشق استقلال 
به ایران آمدم ولي 
فرصتي به من داده 

نشد 

انتشــار خبر عدم دعوت بازيكنان استقلال از 
سوي كادر فني تيم ملي موضوعي بود كه خيلي 
سريع بين هواداران استقلال و قطعاً بازيكنان 
اين تيم كه اين روزهــا درگير بيماري كرونا 
هستند، باعث ناراحتي آنها شد.  محسن گروسي 
در گفت وگو با خبر ورزشي، درباره بيماري اخير 
كرونــا در جمع اســتقلالي ها و روزهايي كه 
خودش بــا اين بيماري درگير بود، همچنين 
دعوت نشدن استقلالي ها به اردوي تيم ملي به 

همين خاطر اظهاراتي را مطرح كرد. 
  شما چند ماه پیش كرونا گرفته بودید؟

بله! حدود ۸ ماه پيش يعني اوايل امسال بود. كرونا 
يك بيماري فوق  العاده ســخت اســت كه اگر 
بخواهم درباره وضعيت آن روزهايم حرف بزنم، 
حالم بد مي شود اما شنيده ام استقلالي ها سويه 
جديد و سبك اين بيماري را گرفته اند كه باز هم 
جاي خوشــحالي دارد. چون اگر سويه قبلي را 
گرفته بودند، وضعيت خيلي بدتر مي شد. البته 
اميدوارم هيچكس اين بيماري را نگيرد ولي چون 
خودم آن را پشت ســر گذاشــتم، مي دانم چه 

شرايطي داشت. 
  بیشتر در این باره توضیح مي دهید؟

من حتي ساعاتي در طول روز در حالت خودم 
نبودم. ضعف و قواي جسماني ام به قدري پايين 
بود كه گاهي ســاعت ها بيهوش مي شدم. به 
خاطر وضعيت جسماني ام مرا به بيمارستان 
نبردند و در خانه تحت مراقبت اعضاي خانواده 

با همان وسايل داخل بيمارستان بودند. شايد 
در طول روز حدود ۱7 تا ۱۸ ســاعت اكسيژن 

به من وصل بود. 
  مگر ریه هاي شما درگیر شده بودند؟

بله، وقتي بيمار بودم به من نگفتند 
ولــي بعداً فهميــدم ۸۰ درصد 
ريه هايم درگير كرونا بود. واقعاً 
اول خــدا و بعد هــم بچه هايم 
باعث شدند كه دوباره به زندگي 
برگردم. به خاطر همين است كه 

در روزهــاي گذشــته وقتــي 
حرف هــاي نامربوطــي را دربــاره 
استقلال شنيدم خيلي تعجب كردم. 

  كدام حرف هاي نامربوط؟
حرف هايي كه روي بازيكنان و تيم تأثير منفي 
مي گذارد. هيچ كس دوســت ندارد بيمار شود. 
هيچ كس از بيمار شدن خوشحال نمي شود. وقتي 
شنيدم گفته اند استقلالي ها الكي خودشان را به 
بيماري زدند كه بازي نكنند، خنده ام گرفت. مگر 
استقلال تيم ته جدولي است كه اين حرف ها را 
دربــاره  اش مي زنند؟ الان حريفان اســتقلال 
هستند كه براي يك ساعت و نيم بازي روبه روي 
اين تيم، دعا مي كنند كه زودتر وقت بگذرد و از 
دست استقلال خلاص شوند. برايم جاي تعجب 
داشت به جاي اينكه با بچه هاي اين تيم همدردي 
كننــد تا زودتر خوب شــوند، ايــن حرف ها را 

مي زنند!

  چطور؟
قطعــاً هيچ چيز به اندازه ســلامتي ارزش ندارد. 
فوتبال اگر اين هفته برگزار نشــود، هفته آينده 
مي توان آن را برگزار كرد يا ماه بعد مي توان 
دوباره فوتبال بازي كرد. مگر يادمان 
رفته چند ماه فوتبــال در دنيا 
تعطيل بود ولي الان همه دوباره 
بازي مي كنند. متأسفانه وقتي 
يك نفــر از بين ما مي رود، همه 
توي سرمان مي زنيم ولي وقتي 
يك نفر در بين مــا دچار بيماري 
مي شــود، به جاي اينكه به او دلداري 

بدهيم و كمكش كنيم، تخريبش مي كنيم!
  اســكوچیچ اعلام كرده بــه دلیل كرونا، 
استقلالي ها را دعوت نمي كند. این چقدر به ضرر 

بازیكنان استقلال است؟
خدا را شــكر شرايط بچه هاي استقلال خيلي حاد 
نيســت. قطعاً با توجه به شرايط خوب خط دفاعي 
استقلال هر كسي دوست دارد از مهره هاي اين تيم 
در خط دفاعي  اش استفاده كند. قطعاً سرمربي تيم 
ملي هم دوســت داشــته از بازيكنان خط دفاعي 
استقلال استفاده كند و نبودن اين بچه ها در اردوي 
تيم ملي بيشتر به ضرر تيم ملي و سرمربي  اش است. 
بازيكنان اســتقلال ضرر نكردند. آنها مي توانند در 
اردوي بعدي تيم ملي )كه در اسفند برگزار مي شود( 
دوباره به جمع ملي پوشــان برگردند و حق شان را 

بگيرند فعلًا آنچه مهم است سلامتي آنهاست.

سرمربي اسبق استقلال معتقد است اسكوچيچ 
نبايــد دعوت نكردن از بازيكنــان اين تيم را 
رسانه اي مي كرد. مجيد نامجومطلق اتفاقات رخ 
داده براي اســتقلال و ابتلاي دســته جمعي 
بازيكنان اين تيم به ويروس كرونا را بدشانسي 
بزرگي براي اســتقلالي ها تلقــي مي كند. او 
همچنين در گفت وگو با خبر ورزشــي بحث 
جريمه شدن بازيكنان استقلال به خاطر اين 

بيماري را غيرمنطقي قلمداد كرد. 
  استقلال در بهترین شرایط ممكن دچار بدترین 

اتفاق شد. شما هم این فرضیه را قبول دارید؟
بله دقيقاً. صدرنشــين ليگ برتر بوديم و تيم روي 
نوار پيروزي قرار داشت ولي مبتلا شدن بازيكنان 
موجب شد دچار بحران شويم. قبلاً در تابستان سال 
99 هم چنين فضايي را تجربه كرده بوديم و حالا 
بازيكنان بايد تحت مراقبت باشند و بدن هايشان 
ضعيف تر مي شــود. البته خوشبختانه توان بدني 
ورزشــكاران بالاست و همين مسئله ما را اميدوار 
مي كند كه هرچه زودتر بتوانند به تمرين بازگردند. 
  با توجه به شــرایط ایجاد شده حتماً براي 
نیم فصل دوم روزهاي فشــرده تري در انتظار 
استقلال اســت. به نظرتان با این مشكل باید 

چگونه كنار آمد؟
به خاطر فشردگي مسابقات، استقلالي ها به ۸ تا 
۱۰ روز ريكاوري و استراحت احتياج داشتند ولي 
حالا ديگر چنين موقعيتي فراهم نمي شود و قطعاً 
در دور برگشت كار فشــرده تر خواهد بود. چاره 

ديگري هم وجود ندارد. در اين وضعيت داشتن يك 
بدنســاز خوب و انجام تمرينــات ريكاوري مؤثر 
مي تواند فوق  العاده براي حفظ شادابي بازيكنان 
استقلال مفيد باشد. در اين شرايط نقش تيم هاي 
پايه اي و توجه به آنها پررنگ تر مي شود. اتفاقاً در 
مورد تيم هاي پايه اي استقلال شنيده ام متأسفانه 
بازيكنان اين تيم لباس گرم ندارند و در اين روزهاي 
سرد تهران به سختي تمرين مي كنند. قبول دارم 
تيم بزرگســالان ويترين هر باشگاهی است ولي 
اميدوارم مديران استقلال حواس شان به تيم هاي 
پايه اي هم باشد و سريع تر چاره اي بينديشند تا اين 

بچه ها در سرما دچار مشكل نشود. 
استقلالي ها از اسكوچیچ بابت علني كردن 
عدم دعوت بازیكنان ایــن تیم دلخور 
هستند. به نظر شما كار سرمربي تیم ملي 

درست بود؟
نه، يك مربي حرفه اي بايد همه موارد را در زمان 
معين بيان كند. الان زمان مناسبي براي صحبت 
كردن در مورد عدم دعوت بازيكنان استقلال به 
تيم ملي نبود. البته بايد اين حقيقت را هم بپذيريم 
كه اساس تيم ملي ما بر پايه لژيونرها جلو مي رود 
ولي بــه هر حال ســرمربي محتــرم اين تيم 
مي توانســت پس از اعلام اسامي ملي پوشان در 

اين رابطه صحبت كند. 
  یكي از مواردي كه طي روزهاي اخیر مطرح 
شده، ارسال پرونده باشگاه استقلال به كمیته 
انضباطي بابت كرونا گرفتن بازیكنان این تیم و 

احتمال جریمه بازیكنان و باشگاه به خاطر همین 
مسئله است. این كار منطقي به نظر مي رسد؟

جريمه كردن استقلالي ها منطقي نيست. البته 
مي توان در اين رابطه راستي آزمايي كرد. قطعاً 
اســتقلالي ها كرونــا گرفته اند و حتماً كســي 
نمي توانــد در اين رابطه بازيكنان را مقصر بداند 
چون هيچ كس با دســتان خود، باعث بيماري 
خودش نمي شود. اصلًا مگر ويروس كرونا دست 
بازيكنان استقلال است كه آنها را بابت ابتلا مورد 
مؤاخذه قرار داد؟ مخصوصاً اين سويه جديد كه 
قدرت ســرايت فوق  العاده بالايي دارد. جريمه 
شــدن احتمالي اســتقلالي ها به خاطر كرونا 

منطقي نيست و خنده دار به نظر مي رسد. 
  یک عده از منتقدان مي گویند بازیكنان نباید 
هنگام عكس گرفتن با هواداران ماسک خود را 
بردارند و حتماً باید رفتار حرفه اي داشته باشند. 
ببينيد؛ خود ما هم كــه الان ديگر فوتبال بازي 
نمي كنيم، با محبت مردم مواجه مي شويم و از ما 
مي خواهند در كنارشان عكس يادگاري بگيريم. 
ما هرچه داريم از همين هواداران اســت و مردم 
عزيــز دوســت دارند هنگام عكــس گرفتن با 
چهره هاي مورد علاقه خود، آنها ماسك نداشته 
باشند تا صورت شان به طور كامل مشخص گردد 
بنابراين قطعاً فوتباليست ها به سختي مي توانند 
اين خواســته مردم را اجابت نكنند. كاش خود 
هــواداران بــه اين مســئله توجه كننــد و از 

فوتباليست ها نخواهند ماسك خود را بردارند. 

حق ندارید درباره استقلال حرف هاي نامربوط بزنید
گروسي: اسكوچيچ از دعوت نكردن استقلالي ها ضرر كرد

تیم هاي پایه اي استقلال لباس گرم ندارند 
نامجومطلق: جريمه شدن استقلال به خاطر كرونا خنده دار است 

همه آرزو مي كنند 
90دقیقه بازي با 

استقلال زودتر تمام 
شود

سرخپوشان پايتخت ديروز از ساعت ۱5 در ورزشگاه كاظمي زير نظر كادر فني 
آخرين جلسه تمريني خود پيش از بازي با فولاد از هفته شانزدهم رقابت هاي 
ليگ برتر را در حضور احمدرضا درويش مدير عامل جديد باشگاه پرسپوليس 
آغاز كردند. پيش از شروع تمرين، بازيكنان در جلسه فني شركت كردند و طي 
آن، نكات لازم از ســوي كادر فني از طريق تصاوير ويدئويي به بازيكنان منتقل 
شــد. با شروع تمرين، بازيكنان بدن ها را گرم كردند و در اختيار كادر فني قرار 
گرفتند. بعد از آن، آقاوسط در قالب سه گروه در برنامه بود و در ادامه، مرور كارهاي 
تاكتيكي و فوتبال هدفمند در تمرين يك ساعته امروز در دستور كار قرار گرفت. 
تمرين ديروز سرخپوشان در هواي بسيار سرد ورزشگاه كاظمي برگزار 
شد و اين تمرين يك مهمان ويژه داشت. محمد برزگر پيشكسوت پرسپوليس 
و از مربيان تيم هاي پايه آكادمي فوتبال باشگاه، در محل تمرين سرخپوشان 
حضور يافت و با اعضاي تيــم ديدار و گفت وگو كرد و براي آنها در بازي فردا 
آرزوي موفقيت نمود. اميد عاليشــاه، عيسي آل كثير و حامد پاكدل به دليل 
مصدوميت و انجام برنامه هاي اختصاصي خود، از غايبان تمرين بودند اما ساير 
بازيكنان بدون مشكل در تمام برنامه هاي كادر فني حضور داشتند. بازيكنان 
بعد از تمرين، پس از اســتراحتي كوتاه راهي هتل شدند تا در اردوي پيش از 
بازي شــركت كنند. رضا درويش مديرعامل جديد پرسپوليس با حضور در 
ورزشگاه كاظمي، پيش از شروع تمرين ديروز در جمع اعضاي تيم حضور پيدا 
كرد و با آنها به گفت وگو پرداخت. مديرعامل پرســپوليس ضمن قدرداني از 
اعضاي تيم به جهت تلاش ها در نيم فصل اول و نتايج خوب كســب شده در 
ليگ برتر و جام حذفي گفت: »مشكلات شما را درك مي كنيم و از آنها اطلاع 
داريم. فداكاري و تعصب شما، شايان تقدير است و البته سعي و همت باشگاه 
بر اين است كه پرداخت ها را در آينده به روز كنيم. به  زودي پرداختي خواهيم 
داشت كه قدري از مشكلات شما كاسته شود.« وي در ادامه صحبت هايش 
افزود: »باشگاه وظيفه خود مي داند نسبت به انجام تعهدات مالي و قراردادي 
هرچه سريعتر اقدام نمايد و در اين مسير حركت خواهيم كرد.« در جريان اين 
ملاقات، بازيكنان نيز دغدغه ها و مســائل خود را مطرح كردند و سيدجلال 
حسيني به نمايندگي از آنها، مواردي را مطرح كرد. مديرعامل پرسپوليس نيز 
قول حل مشكلات را داد و براي تيم در ادامه مسابقات، آرزوي موفقيت كرد. 

سیدجلال نماینده شد، درویش قول داد 

وحيد اميري اگرچه دو فصل كنار منصوريان در نفت تهران درخشيد و از 
تيم او به تيم ملي رســيد اما عليرغم حضور او در اردوي تيم ملي و عكس 
دونفره اي كه از اين دو منتشر شد تا اميري را خريد جديد استقلال بدانند، 
او تصميم گرفت پرسپوليس را به عنوان تيم جديدش انتخاب كند. در آن 
زمان هنوز دعواهاي ميان كارلوس كی روش با افرادي چون افشين پيرواني 
و حتي علي كريمي اينقدر بالا نگرفته بود. پيرواني كه مدير تيم ملي بود و 
هدايتي هم آن روزها براي تيم ملي هزينه هاي زيادي مي كرد. يك شــب 
هدايتي به اردوي تيم ملي رفت و فرداي آن شــب وحيد اميري به همراه 
سيدجلال حسيني قرمزپوش شدند كه اين انتقال در ادامه حواشي بسياري 

به همراه داشت. 
اميري كه مهمان برنامه اينترنتي فوتبال ۱۱ بود، در پاســخ به سؤال 
خداداد عزيزي درباره دليل نرفتنش به استقلال اظهار داشت: »شايد اين 
موضوع را چند بار براي استقلالي هاي معدودي كه جلوي من را گرفتند، 
توضيح دادم اما صحبت هايي كه در اينجا مي گويم با صداقت كامل و براي 

اولين بار است كه بيان مي كنم.«
اميري با اين مقدمه سراغ اصل مطلب رفت: »در 3 سالي كه در نفت 
بــودم 4۰۰ ميليون نگرفتم و شــرايط مالي خوبي نداشــتم اما عليرضا 
منصوريان را نه فقط به خاطر مسائل فني بلكه به خاطر معرفتش دوست 
دارم. تمام اعضاي خانواده ام به جز دامادمان پرسپوليسي هستند. در پايان 
همــان فصل در حالي كه از  ام صلال قطر پيشــنهاد داشــتم اما عليرضا 
منصوريان به من گفت تا آخر فصل صبر كن كه به تيمي بروي تا كليه مبلغ 
قرارداد آن به تو برسد و كل پولت را بگيري اما در ادامه شرايطي پيش آمد 

كه به قطر نرفتم.«
اميري در ادامه گفت: »عليرضا منصوريان در پايان فصل به من گفت 
حالا كه قرار است من به عنوان سرمربي به استقلال بروم، تو هم همراه من 
بيا. منصوريان ســر تمرين تيم ملي آمد و عكســي از مــا بيرون آمد اما 
كوچكترين قولي به علي آقا ندادم كه به استقلال مي آيم، شايد استقلال 

مبلغ بيشتري هم به من مي داد اما به پرسپوليس رفتم.«

 ستاره تیم ملي چگونه به جاي 
استقلال سر از پرسپولیس درآورد؟ 

2
8

5

55و8

8

11

3

4
5و8

8

7


